
Penthouse duplex with amazing panoramic views
Nice, Parc Blanche du Castille, French Riviera







Unique penthouse duplex with amazing 

panoramic views

Ideally located on the heights between Nice and Villefranche, within a

private and sought-after residence with swimming pool and caretaker,

walking distance to all amenities, this magnificent property offers a

breathtaking panoramic views over the sea, the Bay of Angels, Nice and

Cap Ferrat.

This duplex penthouse of approximately 258 sq m of living area (Loi

Carrez 251 sq m) comprises a spacious and bright reception room with

dining area opening onto the terrace, a fully fitted independent kitchen

with wine cellar, a guest toilet, a study with home cinema, 4 en suite

bedrooms each with dressing and shower or bathroom and a laundry.

Each room has an access to the terrace or balconies.

Terrace with Jacuzzi (heated), summer kitchen and BBQ plus balconies

offer approximately 138 sq m.

Four parking places in the basement (two of them are closed, which can

be used as a fitness room or a cellar) complete this unique property.

Asking price: 2.950.000*
*Agency fees at the charge of  the vendor

Situé sur les hauteurs entre Nice et Villefranche, dans une résidence privée et

recherchée avec grande piscine et gardien, à pied de toutes les commodités, cette

magnifique propriété offre une vue panoramique époustouflante sur la mer, la Baie des

Anges, Nice et Cap Ferrat.

Ce penthouse duplex d'environ 258m² habitables (Loi Carrez 251m²) comprend un

spacieux et lumineux séjour avec salle à manger ouvrant sur la terrasse, une cuisine

entièrement équipée indépendante avec cave à vin, toilettes invités, un bureau avec home

cinéma, 4 chambres en suite chacune avec dressing et salle de douches / bains et

buanderie. Chaque pièce possède un accès à la terrasse ou balcons.

Terrasse avec Jacuzzi (chauffé), cuisine d'été et BBQ plus les balcons d'environ

138m².

Quatre places de parking dont deux fermés en sous-sol (pouvant être utilisées comme

salle de fitness ou cave) complètent cet unique bien.













Amazing panoramic views

Private sought-after residence 

 Swimming pool and caretaker

 4 en suite bedrooms

Terrace & balconies approximately 

138 sq m

Living area of  approximately 258 

sq m (251 sq m Loi Carrez)

 Jacuzzi and summer kitchen with 

BBQ

 4 parking places

DPE B (79) GES A (3)

Reference: CAN170088
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